
Föräldrasektionsmöte  
2025-05-18 

 
Närvarande: Stina Jensen, Lydia Karlsson fotboll F16/17, Sabina Bjursell fotboll P16 och 
P14, Anders Wallace fotboll P15, Anna Rosengren fotboll F14/15, Annika Håkansson fotboll 
P14, Daniel Åman P12 handboll, Elin Karlsson fotboll F12/13, Hans Helldahl fotboll P11, 
Ingrid Schölin handboll F10 , Jenny Gullberg handboll F12/13, Jens Sigfridsson fotboll 
F10/11, Joacim Liljeberg fotboll F10/11, Laurine Anderberg fotboll P17, Liza Dolinina fotboll 
F12/13, Mahnaz Soltani fotboll P11, Petra Marksell handboll P17, Robert Parell fotboll P13, 
Tobias Oddstig P08/09 handboll, Fredrik Alm P08/09 handboll.  
 
Dagordning: 
1. Förra mötet 
2. Från styrelsen 
3. Kioskerna 
4. laget.se 
5. Kommande aktiviteter 
6. Övrigt.  
 
1. Supportermaterial finns och är påfyllt, det saknas lite vattenflaskor men detta håller Linda 

Törnqvist (styrelseledamot) på att se över.  
Byggnaderna vid fotbollen, omklädningsrum med mera ägs och städas av kommunen. 
Mängden kontanter i kioskerna har minskat.  
Bollkalleschema är klart.  
WhatsApp chatten är igång för föräldrasektionen.  
 

2. Stina visar vem som är vem i styrelsen via hemsidan (laget.se) hur man hittar detta. Nästa 
styrelsemöte är den 16 juni.  
 

3. Handbollskiosken - Ny bänkskiva är på gång.  
Varorna är flyttade till fotbollskiosken eftersom säsongen är slut.  
Storstädning? Behöver till exempel kalka av kaffemaskin, tekokare, se över diverse 
elektriska prylar som toastjärn, våffeljärn med mera.  
Stina kollar hur länge vi har tillgång till handbollskiosken, skolan stänger för tillträde 
sedan. 
 
Fotbollskiosken - Det behöver ses över lite saker, till exempel skärmtak, någon hasp med 
mera.  
Storstädning och fixardag samtidigt i bägge kioskerna?  
Stina har satt upp schema för matcherna, det har funkat bra enligt föräldrarna.  
Behöver ha papperskorg till fotbollskiosken, det kollas upp av Annika Håkansson P14´s 
jobb för det fanns kanske kvar. 
 
Allmänt - Diskussioner kring hur man ska lösa toast och korv med mera, hur mycket ska 
göras, vad ska frysas in. Det verkar sälja olika mängder vid de olika kioskerna. Mer 
populärt med korv och bröd vid fotboll och toast vid handboll. Man kanske kan titta via 
iZettle hur det ser ut med försäljningen, Stina kollar av.  
 
En uppmaning från de som håller på med inköp - kolla datum. 

http://laget.se
http://laget.se


 
 

4. Stina visar uppdateringen på laget.se, bland annat är lathundar uppdaterade och lättare att 
komma åt den man behöver.  
Lagpresentationerna är pausade under 2025.  
Bollkalleschema är klart.  
 

5. Maj - Städning av klubbstugan är klar, utförts av F10, handboll.  
P13 har handbollsavslutningen.  
Seniorlagets hemmamatcher 10/5, 25/5 och 31/5 presenterades.  
 
Juni - Städning av klubbstugan P11 fotboll.  
Fotbollens Dag 6 juni, Anders informerar. De som vill spela mot ett bortalag, tränarna ska 
komma tillbaka med vilket bortalag man ska möta - återkoppla till Anders P15.  
Seniorlag hemmamatch 19/6.  
 

6. WhatsApp gruppen. Hur ska vi göra, dela upp med eller andra förslag. En del vill dela upp 
och en del vill behålla - kom in med förslag till Stina.  
Stina presenterar förslag på mötesfrekvens - augusti (digitalt), september (fysiskt), oktober 
(digitalt) och december (digitalt). Det föreslås att ha möte i november inför julmarknaden, 
det föreslås att flytta oktobermötet till november. Många tyckte det var bra mötesfrekvens 
och bra med något fysiskt möte. 
Fredrik lyfte att Dalby GIF P08/09 handboll tog silver i Bohus Cup i pojkar 16 år-serien 
förra helgen. Fredrik föreslog att vi kan lyfta sådana saker i vår grupp också, för att berätta 
om vilka framgångar Dalby gör inom sporterna.  

 
 
Vid tangenterna 
Fredrik Alm 


